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: 14 0165  ons kenmerk:  

 onderwerp: Afdoening toezegging 2022-A25 

transportschaarste op het net 

bijlage :   

 

 

 

 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Wethouder Koenraad heeft aangegeven nog na te zullen gaan of er een knelpunt zou kunnen ontstaan wanneer 
alle door wind opgewekte energie op zee ook over het 380 kV netwerk zal worden vervoerd. Wethouder 
Koenraad verwacht van niet, maar zal dit voor de zekerheid nog navragen (en komt hier dan bij de raad op 
terug). 
 
Hierbij zal ik op deze vragen/toezeggingen nader ingaan, aannemend dat dit gaat over de nieuwe 380kV 
verbinding in Zeeland en Noord Brabant gaat, vooral over het stuk Rilland Tilburg: 
 
Dit is de informatie vanuit Tennet: 
Deze nieuwe hoogspanningsverbinding is nodig om een betrouwbare stroomvoorziening in Nederland te 
garanderen. De huidige hoogspanningsverbinding tussen Borssele en Tilburg heeft namelijk te weinig capaciteit. 
Onderhoud aan de bestaande verbinding is niet mogelijk zonder de hoeveelheid elektriciteit die over de lijn wordt 
getransporteerd, te verminderen. Dit zorgt voor risico’s voor de leveringszekerheid van energie. Ook voldoet 
TenneT niet aan de wettelijke eisen die door de overheid zijn gesteld. 
Tegelijkertijd moet de capaciteit van de verbinding worden vergroot om ook de windenergie te transporteren die 
de komende jaren op zee en op land wordt opgewekt. 
 
Tennet vergroot de capaciteit van het 380kV net. Dit is om de huidige (te geringe) capaciteit uit te breiden en 
ook de capaciteit die nodig is voor de groei van wind op zee te kunnen transporteren. 
Met het transport van de opgewekte energie van wind op zee is dus rekening gehouden. 
  

In de voorbije periode is er door mij een toezegging gedaan, dat wil zeggen in de commissievergadering van 22 
september 2022, te weten: 



  
  

bladaanduiding : 2/2 

ons kenmerk :   

 

 
Zie ook de link: https://www.zuid-west380kv.nl/oost/meer-weten/veelgestelde-
vragen/waarom-is-er-een-nieuwe-hoogspanningsverbinding-nodig-tussen-

rilland-en-tilburg 

 

 

 

 

Middels deze beantwoording beschouw ik toezegging 2022-A25 als afgedaan. 

 

Hoogachtend, 

Namens college van burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

 

 

 

 

K. Koenraad 

Wethouder 
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